
 
 

PROCES VERBAL 
Încheiat astăzi, 22.09.2020, orele 8,00 

 
 Azi, data de mai sus, a avut loc ședinta extraordinară  a Consiliului Local 
Cătina, la Primaria Cătina, convocată prin Dispoziția Primarului nr.139 din data 
de 19.09.2020, la care a participat un numar de 11 consilieri locali și dl.Stanciu 
Gheorghe-delegatul sătesc . 

Doamna secretară declară deschise lucrarile ședintei fiind prezenti 11 
consilieri si supune la vot procesul verbal al ședintei anterioare, care se aprobă 
cu 11 voturi  “pentru”. 
 Președinte de ședintă a fost ales domnul Paraschiv Ion. 
 
 Domnul primar prezintă ordinea de zi : 
 
          1.Proiect de hotărâre privind a cincea rectificare a bugetului local pe anul 
2020 - inițiator primar Radu Gheorghe 
   2.Proiect de hotărâre privind completarea Programului anual al achizițiilor 
publice al comunei Catina pe anul 2020 - inițiator primar Radu Gheorghe 

3.Diverse. 
 
 Dl. Primar va mai propun la ordinea de zi si proiectuil de hotarare privind 
modficarea Listei obiectivelor de investitii publice pe anul 2020. 
 Dl. Primar supune la vot ordinea de zi impreuna cu propunerea care se 
aproba cu 11 voturi pentru . 
 
  
 
 

1.Proiect de hotărâre privind cincea  rectificare a bugetului local pe 
anul 2020 
 
 Dl. Primar dă citire referatului de aprobare : avem reectificare de bgetu si 
cu suma de 450 mii lei pentru apa la Slobozia si Zeletin, bai care au fost dati pe 
nota justificativa cu probeleme de pa pe care le avem pe comuna, hotararea 
dumneavostra este executorie pentru executiv, dar avem note persoanel de 
interpretare , banii pe care i-am primit se fac dupa demarari legale, banii pe 
care i-am luat de la punte ii dam inapoi acolo, ne-am grabit sa-I cerem , ne-au 
dat dar noi nu facem pasi pentru ca se fac interpretari persoanel, cine nu stie 
ca nu este apa ?, sunt oameni in primarie care se ponteaza 16 ore si nu trec 
prin primarie , ieri am chemat o parte din consilieri , dar nu stiu ce nu am avut, 
art.46 din legea nr.273-finantele publice locale, aparatul de specialitate al 
primarului nu este de frana la primarului. 

Dl. Președinte de ședintă : avizul comisiilor . 
D-nii Popescu Vasile, Paraschiv Ion si Negoită Gheorghe : aviz favorabil . 
Dl. Primar: suma este trecuta la plesneala si vreti sa inceapa proiectarea? 
Dl. Coman : nu pricepem. 
Dl. Primar : cum poti spune ca trebuie proiect , dar trebuie sa faci studii . 



Dl. Negoita Gheorghe : suma a fost data de Guvern si noi hotaram cum o 
sa-i cheltuimtot cu aprobarea consiliului local, acesti bani sunt pentru apa de pe 
Valea Catinei si Slobozia, banii ramasi vor trece in rezerva. 

Avenit si doamna Genat Ligia . 
Dl. Presedinte : nu este specificat cat este la Valea si cat este la Slobozia  
Dl. Negoita: jumatate, jumatate. 
Dl. Preda Ion ; nu am nimic sa se faca, sunt de accord prioritar este apa, 

dar s-au cheltuit si pana acum bani fara eficienta, exemplu clorinarea de pe 
Motruna , apa de la Catina nu s-a facut nimic cu acel robinet, se risipeste apa, 
sunt de accord dar sa se cheltuiesca bani in mod eficient. 

D-na Ligia Geanta : in acesta comuna nu inaintam deloc, apa-nu, lunina-
nu, cersim apa in anul 2020 , ganditi-va la o schimbare, pe drumul de pe Vale 
la mama ma rupt masini, de 16 ani nu s-a facut nimic. 

Dl. Birlodeanu Adrian : sa terminam proiectele de hotarari si la diverse 
puteti lua cuvantul . 

Dl. Primar : discutam acum banii pentru apa de la Valea Catinei si 
Slobozia, numai inscrierea in buget si nu cuprinderea in capitolul functionare 
amanam . 

Dl. Contabil : cei 450 mii lei ne-au fost dati pentru echilibrarea bugetelor 
locale. 

Dl. Președinte de ședință nemaifiind discuți supune la vot proiectul de 
hotărare, care se aprobă cu 11 voturi pentru . 

 
 
2.Proiect de hotărâre privind completarea Programului anual al 

achizițiilor publice al comunei Catina pe anul 2020 
 

Dl.primar dă citire referatului de aprobare : nu am prins in Programul de 
achizitii lucrari de proiectare, lucrarile care se vor face la apa, la sectiile de 
votare, achizitii servicii intocmire documentatii. 

Dl. Președinte de ședintă : avizul comisiilor . 
D-nii Popescu Vasile, Paraschiv Ion si Negoită Gheorghe : aviz favorabil . 
Dl. Birlodeanu Adrian bine ca ua venit baniila cele doua sate  pentru 

proiecte , pentru studii, sa-I dam drumuul la treaba, este nevoie de apa, lumea 
nu mai are rabdare . 

Dl. Primarin lista sa fie prinse si achizitii lucrari de reabilitare apa si 
cheltuieli apa la sectii de votare. 

Dl. Contabil : pentru votare avem cheltueieli separate . 
Președinte de ședință nefiind discuți supune la cele doua proiecte de 

hotărâre, care se aprobă cu 11 voturi pentru . 
 
 
 
4. Proiect de hotărâre privind modficarea Listei obiectivelor de 

investitii publice pe anul 2020 
Dl. Primar da citire referatului de aprobare . 
Dl. Contabil : modificarea listei de investitii cu sumele primite prin PNDL  

pentru proiectele : Refacerea rețelelor și a gospodăriei de apă în cătunul Cătun, 
sat Corbu, com.Cătina, jud.Buzău etapa  II si Extindere sistem de alimentare 
cu apă, localitatea Cătina, com.Catina, jud.Buzău 



Dl. Președinte de ședință nemaifiind discuți supune la vot proiectul de 
hotărare, care se aprobă cu 11 voturi pentru . 

 
Dl. Primar  lucrarile acre au fost facute la Zeletin : avem foraj, 

conducte,nu avem racorduri , trebuie sa gasim solutii sa fie prinse intr-un sistem 
de apa la Zeletin, cei 450 mii lei sunt pentru documentatii . foraje, conducte, 
distributie , racorduri plus procurare teren pentru ca nu avem. 

 
Dl președinte de ședintă declara închise lucrările ședinței . 
 
 

    PREȘEDINTE DE ȘEDINTĂ,   SECRETAR GENERAL AL UAT, 
 
         PARASCHIV ION                                       DIACONU DORINA 


